

# REFERAT

Mødenavn	Skolebestyrelsesmøde
Mødedato	Onsdag d. 22.03.2023
Mødetid	Kl. 19.00 – 21.00
Mødested	Personalerummet på Hee skole
Deltagere	Afbud Line og Lene
Bemærkninger	Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen , Anders sørger for det.

**NATURENS  
RIGE**



**Hee Skole og SFO**  
Agersbækvej 13-15, Hee  
6950 Ringkøbing



Telefon:

99742070/ 30 57 02 13

Mail: heeskole@rksk.dk

Web: hee-skole.dk

0. Line har fået en henvendelse i forhold til SFO'en åbningstid og om det er muligt at åbne tidligere.

Det kan I give mulighed for, men det er kun i forhold til det ene barn, som der åbnes for, så det er ikke en generel tidligere åbning, men der skal jo være personale til det. Vi har spurgt i forvaltningen og der gives ikke penge til en tidligere åbning, så det skal løses ved at se på lukke tider mv. Det er jer der, som skolebestyrelse skal træffe beslutninger, der vedrører åbningstiden i SFO'en. Forældrene bag forespørgslen har bedt om en hurtig tilbagemelding, hvorfor det er taget med her, da de ellers skal ændre deres arbejdstider. Line vil redegøre mere detaljeret på mødet.

**Skolebestyrelsen kan desværre ikke imødekomme ønsket af flere grunde.**

- Det drejer som om et enkelt barn, hvor vi ville skulle tage timerne fra andre på et andet tidspunkt af dagen.
- Det kunne danne præcedens og vi har ikke ressourcer til at udvide åbningstiden.
- Men vi vil med udgangspunkt i anmodningen være nysgerrig på, om vi har de rigtige åbningstider på et kommende skolebestyrelsesmøde.

1. Status på vores Logo-projekt - Blot en kort opfølgning på hvor vi er nu.

- Der er ændret logo på brevpapir og de fleste dokumenter. Tina og jeg gennemgår principper mv. så de også tilrettes med logo - hjemmesiden når vi først til i uge 9. Tina er lidt hårdt booket i disse uger. Vi er udfordret i forhold til at slette hjemmesiden Hee skole, da Hee skole og Sfo er en underside oprettet på denne profil. Tina har ryddet op hjemmesiden Hee Skole i forhold til kommunens retningslinjer om, at billeder slettes efter et års opslag. Vi arbejder fortsat på en løsning, men afventer at Tina igen er klar. **Dette er fortsat status i uge 11, se også under nyt fra ledelsen.**
- I forhold til skiltning ved hovedvejene, så mangler dette fortsat at blive undersøgt. Der er sendt en forespørgsel ind omkring det d. 13. marts 2023. **Vi afventer svar på vores forespørgsel.**

## 2. Meddelelser fra:

- Elevråd – **De har gang i 2 skakturneringer. 1 for de store elever og en for de små. De har drøftet ønsker om ture ud af huset. Støtteforeningen har penge til formålet, som vi kan søge.**
- Formand – Opfølgning vedr. trafikikkerhed og de forespørgsler vi har sendt.

Sara sendte som aftalt en forespørgsel ind til både politikerne i Land, by og kulturudvalg, samt vores tidligere kontakter i Vej og Park. Hun har ligeledes været i kontakt med Mads Fuglede om vores muligheder, set i betragtningen af at hovedvejen er statsvej.

Vores kontakt i Vej og Park var lidt hurtig og sendte vores forespørgsel direkte videre til vejdirektoratet, i stedet for at den blev lavet til et fælles grundigt bearbejdet projekt fra kommune og skole.

Vejdirektoratet var hurtige til at svare, hvor de skyder de fleste initiativer ned, men dog peger på muligheden for en cykelsti via nogle statslige puljer, som en mulighed. Se svar fra dem i bilag.

Det var ikke lige det, vi ville, så Sara var hurtigt i kontakt med Kenn fra Vejdirektoratet, for at forklare at forespørgslen fra Vej og park var kommet lidt for hurtigt af sted, og at vores primære ønske var at sikret krydset i Hee og de øvrige andre nye trafikfarlige steder for vores elever.

Sara vil nu igen tage fat i Mikkel fra Vej og Park og generelt skubbe på for at fremme sagen. Vi vil ligeledes søge at fremme sagen politisk og Sara vil tage fat i Mads Fuglede igen.

Der blev på mødet ligeledes drøftet et brev i forhold til naturgasprojektet i No, der også vil give en øget trafik på vores veje. Esben laver et udkast og Sara sender det ind.

- Skoleleder
  - Vi har været presset af meget sygdom i næsten alle uger siden vinterferien. Vi håber, at foråret snart kommer og at vi får færre syge blandt både elever og personale.
  - Skoleårets planlægning. Status – skoleplanen er klar og Monica og jeg har møde med Kredsen torsdag d. 16. marts, hvor vi får det sidste på plads og får lavet aftaler med dem. Herefter sendes den ind til Kredsen i løbet af foråret. Vi har implementeret et udspil fra kommunen i forhold til de efteruddannelsesmidler, kommunen har fået fra Mærsk, og der er afsat ekstra timer til de personaler, der skal på kursus.
  - Vi er færdige med fagfordeling. Monica og jeg lægger de sidste brikker torsdag, ligesom vi har afklaring på klasselærere mv., som vil lægge til grund for skemalægningen. Jeg vil begynde med de første indledende manøvrer i forhold til skemalægning efterhånden som der er huller til det i min møde- og vikarplan.
  - Line er begyndt så små igen og er det, der hedder deltids sygemeldt.
  - Tina er fortsat deltidsygemeldt og som aftalt med Troels, så er hun kun i Tim i de timer, hun er på arbejde. Så det er mig, der står med alt indberetning i forhold til personale mv. til forvaltning med støtte fra dem derinde, og Klaus har overtaget al indkøb mv.
  - Evt.
- SFO -
- Medarbejdere
- Støtteforening – søg nogle penge. Vi søger sikkert til en fælles afslutningstur inden sommerferien.

**3. Økonomi** – Der er ikke noget nyt ud over det, I hørte på sidste møde. **OK**

**4. Brainstorm i forhold til Tema-møde d. 19. april.**

- Vi laver en brainstorm oppe i mødelokalet, hvor vi har noget mere vægplads. Som forberedelse, tænker alle i skolebestyrelsen over deres eget svar på spørgsmålene: Hvilken skole drømmer du om at skabe? Hvad skal den kunne?

- Sara styrer os igennem processen og vi vil have nogle forskellige plancher og en masse post-its.
- Vi havde en rigtig god brainstorm, se de vedlagte billeder.
- Vi havde fire hovedtemaer: Frihed, Fællesskab, Bæredygtighed, Andet
- Med Sara's hjælp blev de forskellige forslag inddelt i undergrupper.
- Vi har valgt at sætte fokus på 3 til tema-møde, men have de øvrige i tankerne.
  - Sprog – Tone
  - Læringsrum – læringsstile
  - Lokale ressourcer – sætte i spil.

**5. Fast punkt** – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker bag ordene. Da vi har byttet om på, hvornår vi har tema-møde, så er det denne gang

- Årshjul for skolebestyrelsen – vi har lige været forbi – og jeg tænker ikke, vi skal bruge meget tid på den. **OK**
- MIB – vedr. SFO – revideres hver 2. år. Det har vi også gjort. **OK**

Så der er god tid til Brainstorm.

#### **6. Evt.**

- **Vedr. næste SB-møde onsdag d. 19. april, som er Temamødet, så har børnehusbestyrelserne også møde og de ville gerne, at jeg deltog i et af punkterne. Jeg tænker, det er bedst, det er først på deres møde og at jeg så tilslutter mig jer. SB kan evt. lave vores drøftelser i lokalet mellem 1. og 2. kl. der er god plads.**

